
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 283/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης αθλητικών και 
πολιτιστικών συλλόγων που έχουν την 
έδρα τους στο Δήμο Βέροιας. 

 
       Σήμερα 7 Μαϊου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-5-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Δ. Δάσκαλος Μ. Σουμελίδης Σ. Διαμαντής 
2. Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης  
4. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Μ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και 
αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 277/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 280/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 

15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 282/2007 
απόφασης προσήλθε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης και 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 283/2007 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης, Γ. Ορφανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανιδης 

   

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 3-5-2007 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού 
& Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα την επιχορήγηση για το 
έτος 2007 των αθλητικών και πολιτιστικών συλλόγων που έχουν την έδρα τους στο 
Δήμο Βέροιας, βάσει των δραστηριοτήτων, πρωτοβουλιών και έργων που 
παρουσίασε ο κάθε σύλλογος για το έτος 2006, και τον προγραμματισμό των 
δραστηριοτήτων τους για το έτος 2007, ως εξής: 

 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ  ΚΑΛΛΙΘΕΑ ΒΕΡΟΙΑΣ (ΤΜΗΜΑ ΧΕΙΡΟΣΘΑΙΡΙΣΗΣ) 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ Ο ΕΡΜΗΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ «ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ» 800,00 
ΑΘΛ. ΟΜΙΛΟΣ  ΡΥΘΜΙΚΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 1500,00 
ΚΕΝΤΡΟ ΒΑΡΕΩΝ ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ-Ο ΣΠΑΡΤΑΚΟΣ 500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΕΣΗΣ Ο ΦΙΛΙΠΠΟΣ  800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΣΩΜΑΤΩΝ "ΔΟΞΑ" 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ «Ο ΕΡΜΗΣ» 600,00 
 «ΛΕΣΧΗ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ» 800,00 
 «ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ» ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  «ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ» 4000,00 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  "Ο ΗΜΑΘΙΩΝ" 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ «ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΕΛΠΙΔΑ» ΒΕΡΟΙΑΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ Ο ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 600,00 
 ΣΥΝΔ. ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ΗΜΑΘΙΑΣ «Ο ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ» 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ «Η ΠΥΓΜΗ» 1500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΓΑΣ ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1500,00 
ΑΘΛ. ΣΩΜ. «ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΜΜΟΥ» 500,00 
 ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ (Α.Ε.Π. ΒΕΡΟΙΑΣ) 1500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ  800,00 
Γ.Α.Σ. ΚΑΡΑΤΕ «ΕΡΜΗΣ» 600,00 
ΝΑΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ «ΒΙΚΕΛΑΣ» ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
VERMOUNT ADVENTURE CLUB ΒΕΡΜΑΟΥΝΤ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑΣ 800,00 
ΠΑΛΑΙΜΑΧΟΙ ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΤΕΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ  500,00 
ΠΑΝΗΜΑΘΕΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΟΚΙΝΑΟΥΑ ΤΕ ΤΑΙ- ΚΑΡΑΤΕ 
ΝΤΟ 800,00 
ΠΟΔΗΛΑΤΙΚΟΣ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΚΑΚΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΚΟΠ. ΑΘΛ. ΟΜΙΛ.ΕΙΔΙΚ. ΦΡΟΥΡΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ(ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ ΦΑΛΑΓΑ) 500,00 
ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 500,00 
ΣΥΛ. ΠΑΛΑΙΜΑΧΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΣΤΩΝ Γ.Α.Σ & Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛ. ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΔΙΑΙΤΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 800,00 
 ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 2000,00 



ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΘΡΑΚΙΚΗ ΕΣΤΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ  2000,00 
ΛΥΚΕΙΟ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ -ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ « Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ» 1500,00 
ΜΟΡΦ. ΠΟΛΙΤ. ΣΥΛΛΟΓΟΣ  "Η ΑΘΗΝΑ" ΣΥΝ/ΜΟΣ ΛΑΖΟΧΩΡΙΟΥ 800,00 
ΜΟΡΦ. ΠΟΛΙΤ. & ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΜΙΚΡΗΣ ΣΑΝΤΑΣ 800,00 
ΜΟΡΦ. ΕΚΠΟΛ. ΑΘΛΗΤ. ΣΥΛΛΟΓΟΣ «ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ » 1400,00 
ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ .ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΠΟΛΙΤ.ΓΥΜΝΑΣ. ΣΥΛ. ΣΥΝΟΙΚΙΣΜΟΥ ΠΡΟΜΗΘΕΑ ΒΕΡΟΙΑΣ   
«Ο ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ» 2000,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 2000,00 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΝΕΩΝ ΜΕΣΗΣ   800,00 
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΣ ΠΟΛ. ΣΥΛ. ΑΠΟΓΟΝΩΝ & ΦΙΛΩΝ ΤΗΣ ΕΘΝΙΚΗΣ 
ΑΝΤΙΣΤΑΣΗΣ & ΤΟΥ Δ.Σ.Ε. 

ΕΚΤΟΣ 
,ΒΕΡΟΙΑΣ  

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΞΗΡΟΛΙΒΑΔΟΥ 800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΣΩΜΑΤΩΝ 800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ-ΦΙΛΑΘΛΙΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΡΑΧΗΣ 800,00 
ΣΥΛ ΜΕΛΕΤΗΣ & ΔΙΑΔΟΣΗΣ ΕΛΛ. ΛΟΓΟΥ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ  800,00 
ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ Κ. ΒΕΡΜΙΟΥ  800,00 
ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 800,00 
 ΕΘΝΙΚΟΤΟΠΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    

ΕΛΛΗΝΟΙΣΠΑΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΘΕΣ/ΝΙΚΗΣ  
ΕΚΤΟΣ 
ΒΕΡΟΙΑΣ  

ΕΝΩΣΗ ΣΕΡΡΑΙΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΛΑΟΓΡ.& ΕΚΠΟΛ.  ΣΥΛ. ΤΩΝ ΕΞ ΑΓ. ΚΥΡΙΑΚΗΣ ΒΕΡΟΙΕΩΝ  
 «ΤΟ ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ» 500,00 
ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΛΑΧΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΜΟΡΦΩΤ. ΚΟΙΝ. ΦΙΛΑΝΘΡ. ΠΟΛΙΤΙΣ. ΣΥΛΛΟΓ. ΚΙΒΩΤΙΑΝΩΝ 800,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΔΑΣΚΙΩΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ «ΤΟ ΠΑΛΙΟΚΑΣΤΡΟ» 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΡΑΜΙΝΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΡΗΤΙΚΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΚΥΠΡΙΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ ¨Ο ΕΥΑΓΟΡΑΣ¨ 500,00 
 ΔΙΑΦΟΡΟΙ   
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ & ΦΙΛΩΝ ΑΥΤΙΣΤΙΚΩΝ ΑΤΟΜΩΝ  500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΩΝ ΨΑΡΑΔΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΝΕΦΡΟΠΑΘΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ   500,00 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μιχαηλίδης: Μετά από μία κοπιώδη διαδικασία, και αναφέρομαι στη 

διαδικασία από την ανάληψη των καθηκόντων μας μέχρι κι αυτή τη στιγμή που 
κουβεντιάζουμε το θέμα της επιχορήγησης των αθλητικών και πολιτιστικών 
συλλόγων, ακολουθήσαμε μία διαδικασία κι επιτρέψτε μου να κάνω μία αναφορά για 
να λάβει γνώση το Σώμα. Η υπηρεσία λοιπόν κάλεσε τους πολιτιστικούς, 
μορφωτικούς, αθλητικούς, εκπολιτιστικούς, λαογραφικούς, εθνικοτοπικούς 
συλλόγους του Δήμου μας να καταθέσουν τα προβλεπόμενα ως είθισται 
δικαιολογητικά προκειμένου να επιχορηγηθούν, να μπουν δηλ. στη διαδικασία της 
τακτικής επιχορήγησης από τον Δήμο Βέροιας. Ζητήσαμε λοιπόν από τους 
συλλόγους να καταθέσουν, πέρα από την προβλεπόμενη και τυπική αίτηση, το 
καταστατικό τους, τη σύγκληση του διοικητικού συμβουλίου, τον απολογισμό των 
δράσεων που υλοποίησαν το 2006 και τον προγραμματισμό των δράσεων του 2007. 
Ανταποκρίθηκαν σ΄ αυτό το κάλεσμα 67 συνολικά σύλλογοι και λέω μόνον 67 γιατί 
θα δούμε στην πορεία του μήνα ότι υπάρχουν ακόμη κάποιοι σύλλογοι που λόγω 
προβλημάτων που αντιμετώπιζαν, είτε όσον αφορά τα εσωδιοικητικά τους, είτε σε 



ό,τι αφορά κάποιες αλλαγές διευθύνσεων, δεν έλαβαν τις επιστολές μας, τις οποίες θα 
εξετάσει το Σώμα, φαντάζομαι εντός του μήνα. ΄Ετσι λοιπόν κάναμε μία καταγραφή, 
φρεσκάραμε και ανανεώσαμε το μητρώο των συλλόγων γενικότερα του Δήμου 
Βέροιας και είμαστε σε θέση σήμερα να πούμε ότι έχουμε όλους τους συλλόγους του 
Δήμου Βέροιας και ασχολούμαστε βέβαια σήμερα μ΄ αυτούς που ανταποκρίθηκαν 
στο κάλεσμα για την τακτική επιχορήγηση. 

Τα στοιχεία που λάβαμε υπόψη στην επιτροπή, για να εισηγηθούμε το θέμα 
στο Δ.Σ., ήταν τα προβλεπόμενα δικαιολογητικά που έπρεπε να καταθέσει ο κάθε 
σύλλογος αλλά επίσης και τις επιχορηγήσεις που δόθηκαν το 2005 και το 2006, 
τακτικές και έκτακτες. Στην πορεία διαπιστώσαμε ότι αρκετά σωματεία δεν 
κατόρθωσαν να εισπράξουν την επιχορήγηση του 2005 και του 2006 και κάποια 
κομμάτια των τακτικών επιχορηγήσεων. Η μη είσπραξη των επιχορηγήσεων 
οφείλεται κατά ένα μέρος σε δική τους παράλειψη, διότι δεν κατέθεσαν τα 
δικαιολογητικά που ζητούσε η υπηρεσία, και κατά ένα μέρος, με υπαιτιότητα της τότε 
διοίκησης, και όχι της υπηρεσίας, επειδή είχαν εξαντληθεί τα χρήματα από τον 
κωδικό αριθμό. Καθυστερήσαμε να κάνουμε αυτή τη διαδικασία γιατί εξαντλήσαμε 
αρκετό χρόνο στο να μπορέσουμε να συγκεντρώσουμε όλο αυτό το υλικό και 
περιμέναμε γιατί δεν θέλαμε να μείνει κανένας σύλλογος έξω από τη συγκεκριμένη 
διαδικασία. Εκτιμήσαμε αυτά τα δεδομένα και με δεδομένο επίσης ότι ο κουμπαράς 
μας, ο κωδικός αριθμός των τακτικών επιχορηγήσεων κι εκτάκτων, για τους 
πολιτιστικούς κι αθλητικούς συλλόγους είναι μειωμένος σε σύγκριση με τα 
προηγούμενα έτη, γιατί αν θυμάμαι καλά το 2005 και το 2006 ο κωδικός αριθμός 
ήταν από 60.000 ευρώ για την κάθε κατηγορία πολιτιστικών κι αθλητικών συλλόγων 
δηλ. 120.000 ευρώ, ενώ φέτος έχει 40.000 και 40.000 δηλ. 80.000 ευρώ. Αναλύσαμε 
πολύ τις δραστηριότητες και δράσεις των συλλόγων, όμως πιστέψτε με δεν υπήρχε η 
δυνατότητα να ικανοποιηθούν και να δοθούν τα χρήματα που δόθηκαν στο παρελθόν 
ή αυτά που αποφασίστηκε να δοθούν και δεν δόθηκαν στο παρελθόν. ΄Ετσι λοιπόν 
κάναμε μία κατηγοριοποίηση όσον αφορά το κομμάτι των αθλητικών συλλόγων, δηλ. 
τα σωματεία που ασχολούνται με το ποδόσφαιρο εισηγούμαστε να επιχορηγηθούν 
σύμφωνα με την κατηγορία που αγωνίζονται σήμερα κάτι που είναι ένα πλαφόν γιατί 
όπως ξέρετε ένα ποδοσφαιρικό σωματείο δεν μπορεί να παρουσιάσει κι έντονη 
δραστηριότητα εκτός από μεμονωμένες περιπτώσεις και τα υπόλοιπα όλα σωματεία 
σύμφωνα με την δραστηριότητα που έχουν επιδείξει στο διάβα των χρόνων ή και με 
ιδιαίτερη αναφορά στα δύο τελευταία έτη, δόθηκαν τα ποσά. Υπάρχουν λίγα 
σωματεία, μετρημένα στα δάχτυλα του ενός χεριού που επιχορηγούνται μόνο με 500 
ευρώ κι αυτό γιατί δεν υπήρχε δραστηριότητα πολύ μεγάλη το 2005 και το 2006 ή 
δεν συμμετείχαν σε πρωταθλήματα που συμμετείχαν τα προηγούμενα έτη. Από εκεί 
και μετά υπάρχει μία βάση των 800 ευρώ για κάθε σωματείο. Στην ουσία αυξήσαμε 
το όριο που είχε η προηγούμενη δημοτική αρχή και ήταν τα 500 με 600 ευρώ αλλά 
εξισορροπώντας αυτό το ποσό στα περισσότερα σωματεία γιατί η δραστηριότητα 
πάνω-κάτω όλων των σωματείων είναι κοινή, εκτός από κάποια που έχουν 
εντονότερη δραστηριότητα. Μας απασχόλησε επίσης το γεγονός και θα δείτε κάποια 
σωματεία που επιχορηγούνται με παραπάνω χρηματικά ποσά, της μη επιχορήγησης 
του προηγούμενου έτους π.χ. η Αγία Βαρβάρα και μιλάω για το αθλητικό σωματείο, 
το 2006 δεν πήρε την τακτική επιχορήγηση και ο αθλητικός και ο πολιτιστικός 
σύλλογος παρόλο που είχε ψηφιστεί στο δημοτικό συμβούλιο. Τέτοιοι σύλλογοι 
υπάρχουν πολλοί αλλά δεν θ΄ αναλώσω χρόνο να τους αναφέρω ονομαστικά. Αυτά 
λοιπόν τα σωματεία που δεν πήραν την περσινή τακτική επιχορήγηση ή έκτακτες 
επιχορηγήσεις που είχε ψηφίσει το δημοτικό συμβούλιο τα δώσαμε ένα προβάδισμα 
έναντι των υπολοίπων. Κάτι αντίστοιχο συμβαίνει και στους πολιτιστικούς 



συλλόγους, όπου εδώ η οροφή είναι τα 2.000 ευρώ κι αναγκαστήκαμε εκ των 
πραγμάτων να πάμε σ΄ αυτή την πολιτική γιατί ο κωδικός αριθμός ήταν φτωχότερος 
από άλλες χρονιές. Υποβλήθηκαν αιτήσεις από κάποια σωματεία για τα οποία όμως η 
επιτροπή εισηγείται αρνητικά να δοθεί επιχορήγηση γιατί όπως αντιλαμβάνεστε και 
ξέρετε όλοι σας, εάν ένα σωματείο δεν έχει έδρα τη Βέροια δεν μπορεί να 
επιχορηγηθεί κι αν μπαίναμε σ΄ αυτή τη λογική θα είχαμε προβλήματα στην πορεία 
από την επίτροπο. Για να ολοκληρώσω λοιπόν, τα αθλητικά σωματεία 
επιχορηγούνται περίπου με το ποσό των 33.000 ευρώ κι αν προσθέσουμε σ΄ αυτό και 
τις έκτακτες που έχουν δοθεί εντός του έτους, είμαστε γύρω στις 35.000 ευρώ. 
Υπολείπεται ένα ποσό 5.000 ευρώ το οποίο, όπως φαίνεται, θα δοθεί κι αυτό άμεσα 
στα δύο – τρία σωματεία που δεν έχουν υποβάλει αίτηση. Στα αντίστοιχα πολιτιστικά 
σωματεία και μιλάω για τους πολιτιστικούς, μορφωτικούς και εθνικοτοπικούς 
συλλόγους, τα οποία είναι λιγότερα από τα αθλητικά σωματεία, είμαστε περίπου στις 
31.000 ευρώ, με τις έκτακτες επιχορηγήσεις που έγιναν πάμε γύρω στις 34.000 ευρώ 
και από τον κωδικό αριθμό μας υπολείπεται ένα ποσό της τάξης των 6.000 ευρώ κι 
αυτό θα καλυφθεί με ελάχιστα σωματεία που δεν έχουν καταθέσει σχετικό αίτημα. 

Κλείνοντας να πω κάτι που θέλω να γίνει σαφές, πως πραγματικά βρεθήκαμε 
σε δύσκολη θέση γιατί είχαμε να διαχειριστούμε λίγα χρήματα για πολλούς 
συλλόγους αφού κατά έναν περίεργο τρόπο οι σύλλογοι συνολικά στον Δήμο μας ή 
αυξήθηκαν φέτος ή δεν έχει γίνει καλή δουλειά στο παρελθόν και δεν μιλάω για τη 
διοίκηση αλλά ίσως η υπηρεσία ή οτιδήποτε άλλο. Εχουμε λοιπόν πολλά σωματεία με 
λιγότερα χρήματα κι αντιλαμβάνεστε ότι η διανομή των χρημάτων είναι σε μικρότερη 
τάξη απ΄ ότι ίσχυε τις περασμένες χρονιές. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σακαλής: 1)Πόσα σωματεία έχουν υποβάλει αιτήσεις για επιχορήγηση; 

2)Απορρίφθηκαν κάποια από αυτά και αν ναι, ποια είναι; 3)Εχετε στα υπόψη σας 
σωματεία ή συλλόγους που δεν επιχορηγούνται για οποιονδήποτε λόγο; 4)Γιατί δεν 
υπάρχουν στο εισηγητικό όσα είπε ο κ. Μιχαηλίδης στην τοποθέτησή του, δηλ. τα 
συνολικά ποσά που δίνονται στους πολιτιστικοούς, αθλητικούς και άλλους 
συλλόγους που υπήρχαν στην εισήγηση πέρυσι και πρόπερσι; 5)Κρατήθηκε το 
πλαφόν 10% σύμφωνα με τον κανονισμό το οποίο θα χρησιμοποιηθεί στη συνέχεια 
για κάποιες έκτακτες ανάγκες ή για κάποιους συλλόγους που έχουν απαλειφθεί για 
οποιονδήποτε λόγο; 

Μιχαηλίδης: Όλα όσα ρωτήσατε κε Σακαλή τα έχω απαντήσει. Οσον αφορά 
το κομμάτι για τους κωδικούς αριθμούς στην εισήγηση, είναι αμέλεια της υπηρεσίας, 
έχετε δίκιο, και γι’ αυτό κι εγώ το είπα στην αρχή πως οι κωδικοί αριθμοί είναι 
40.000 και 40.000 ευρώ κι εμείς  σήμερα δώσαμε 32.000 και 31.000 ευρώ, το 10% 
είναι προβλέψιμο, υπάρχει μέσα στο υπόλοιπο, υπάρχουν σωματεία που δεν 
υπέβαλαν αίτηση και στους πολιτιστικούς αλλά και στους αθλητικούς συλλόγους είτε 
γιατί δεν είχε προκύψει διοίκηση σε κάποια σωματεία είτε για αλλαγές διευθύνσεων 
και είπαν πως άμεσα θα την καταθέσουν. Σήμερα μιλάμε για 67 σωματεία και είναι 
10 αυτά που δεν κατέθεσαν την αίτηση. Να σας πω ότι δεν προβλέψαμε τον σύλλογο 
των αθιγγάνων, τους οποίους θα καλέσουμε να υποβάλουν αίτηση με τα σχετικά 
δικαιολογητικά. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σακαλής: Χαίρομαι κε Πρόεδρε που ο κ. Μιχαηλίδης έκανε μία τέτοια 

εισήγηση που πραγματικά αν διαβάσουμε τα πρακτικά των προηγούμενων χρόνων 
δεν διαφέρει από την εισήγηση που κάναμε εμείς. Σήμερα, σαν συμπολίτευση, 
έρχονται στα λόγια μας και βλέπουν κι αυτοί ότι πράγματι δεν μπορούν να 
ικανοποιηθούν οι ανάγκες όλων των συλλόγων και σωματείων. Το είχαμε πει 



άλλωστε και το λέμε και τώρα ότι αρμοδιότητα του Δήμου δεν είναι να ικανοποιεί 
πλήρως τις ανάγκες των συλλόγων και σωματείων για τους σκοπούς τους, παρά μόνο 
να βοηθάει με το ελάχιστο και σύμφωνα με το νόμο όπως ξέρουμε με το 1% του 
συνολικού προϋπολογισμού του. Παρόλα αυτά είδα ότι ούτε το 1% δίνεται, δίνεται 
40.000 και 40.000 ευρώ ενώ εμείς και πέρυσι και πρόπερσι δώσαμε 60.000 και 
60.000 ευρώ. Διαπίστωσα επίσης ότι πραγματικά δεν υπάρχει ισομερής κατανομή 
μεταξύ των σωματείων, και ανισότητες υπάρχουν και παραλείψεις και βέβαια δεν 
ξέρω αν και κατά πόσο λάβατε υπόψη σας αυτό που λέγαμε κι εμείς δηλ. τις 
δραστηριότητες των συλλόγων και των σωματείων. Αυτό που είπατε το γράψαμε κι 
εμείς την προηγούμενη χρονιά, ότι δηλ. βάλατε ένα πλαφόν αλλά τότε εμάς μας 
κατηγορούσατε όταν είχαμε βάλει 500 ευρώ κι ένα ανώτερο 4.000 ευρώ. Πράγματι οι 
σύλλογοι και τα σωματεία δεν έχουν την ίδια δράση, τους ίδιους στόχους αλλά 
υπάρχουν και σωματεία και τότε και τώρα, γιατί 66 σωματεία είχαμε πέρυσι και 67 
είναι τώρα, μπορεί κάποια να έφυγαν και να ήρθαν κάποια καινούργια αλλά ο 
συνολικός αριθμός περίπου είναι ο ίδιος, με πλούσια δραστηριότητα που δεν μπορεί 
ν΄ αμφισβητήσει κανείς αλλά υπάρχουν και κάποια άλλα που μένουν μόνο στα 
τυπικά, τη σφραγίδα, και πράγματι αν δεν έχουν δράση δεν πρέπει να πάρουν 
καθόλου ή το ελάχιστο ποσό των 500 ευρώ. Βέβαια υπάρχουν προβλήματα και με την 
ομαλή κατανομή των επιχορηγήσεων. Όταν εμείς πέρυσι είχαμε πει πως για να 
κάνουμε αυτή την κατανομή φάγαμε τρεις ώρες στην επιτροπή αθλητισμού και 
νεολαίας κάποιος συνάδελφος είχε πει «μόνο τρεις ώρες για να κάνετε αυτή την 
κατανομή;». Εσείς κε Μιχαηλίδη δεν ξέρω πόση ώρα κάνατε αλλά πιστεύω πως θα 
διαπιστώσατε ότι δεν είναι εύκολο να κάνεις μία ισομερή κατανομή τόσων πολλών 
συλλόγων και σωματείων. Κάποτε είχατε πει πως δεν είναι δυνατόν η ΠΑΕ Βέροια, 
μία ομάδα που αύριο θα μας εκπροσωπήσει στη Β΄ εθνική, να επιχορηγείται μόνο με 
2.000 ευρώ. Πρώτον οι ΠΑΕ δεν επιχορηγούνται γιατί είναι ποδοσφαιρικές ανώνυμες 
εταιρείες, επιχορηγείται όμως ο ερασιτέχνης, ο Γυμναστικός Αθλητικός Σύλλογος 
Βέροιας, στον οποίο εμείς πέρυσι και πρόπερσι δώσαμε από 2.000 ευρώ ενώ φέτος 
δεν τον βλέπω πουθενά. Δεν ξέρω αν είναι παράλειψη αλλά δεν βλέπω την Ακαδημία 
Βέροιας, η οποία έχει δύο ομάδες, τη μεγάλη και τη μικρή και οι οποίες το 2006 πήρε 
η μεγάλη 2.000 ευρώ και 1.500 ευρώ η μικρή ενώ το 2005 πήραν πάλι τα ίδια ποσά. 
Δεν βλέπω τον σύλλογο Γρεβενιωτών «Τα Ελίμεια» που έχει μία δραστηριότητα και 
δεν μπορεί να την αμφισβητήσει κανείς, δεν βλέπω τον σύλλογο Θεσσαλών, δεν 
βλέπω τον σύλλογο φίλων Μουσείου κι όλα αυτά με μία πρόχειρη ματιά. Είπατε για 
την Αγία Βαρβάρα, η οποία το 2005 επιχορηγήθηκε με 2.000 ευρώ, το 2006 με 2.000 
ευρώ κι εσείς σήμερα προτείνετε 1.500 ευρώ, δέχομαι το μικρότερο ποσόν αλλά 
είπατε ότι δεν επιχορηγήθηκε. Αν αυτά τα σωματεία δεν ενδιαφέρθηκαν να πάρουν τα 
λεφτά τότε δε νομίζω ότι φταίει η διοίκηση. Βέβαια έχω πολλά παραδείγματα για 
2005, 2006 και 2007, τι πήρε ο κάθε σύλλογος και το κάθε σωματείο. 

Σκουμπόπουλος: Με κάλυψε στα περισσότερα ο κ. Σακαλής αλλά να πω μόνο 
πως καλά είναι να κρατάμε ένα ποσόν γιατί εκτός από τις τακτικές έχουμε κι 
έκτακτες επιχορηγήσεις. Την ίδια πολιτική ακολουθείτε κι εσείς, μας αντιγράφετε 
δηλ., την ίδια φτώχια μοιράζαμε εμείς την ίδια φτώχια μοιράζετε κι εσείς, μακάρι να 
έχουμε παραπάνω να δώσουμε στους συλλόγους αλλά δυστυχώς δεν έχουμε αφού τα 
έσοδα του Δήμου είναι αυτά, φέτος βέβαια εσείς δικαιολογείστε γιατί βρήκατε πολλά 
χρέη, του χρόνου που δεν θα έχετε χρέη φαντάζομαι θα τα κάνετε 90.000 ευρώ ή 
120.000 ευρώ. Ιδια πολιτική ακολουθείτε και ως προς τις συνδιοργανώσεις των 
εκδηλώσεων και θυμάμαι πέρυσι τα μεγάλα λόγια που λέγατε κι εσείς κε Μιχαηλίδη 
αλλά και η κα Δήμαρχος πως επειδή δεν είχαμε πολιτική πάνω στον πολιτισμό 
αναγκαζόμασταν και συρρεόμασταν πίσω από συλλόγους και συνδιοργανώσεις. Εγώ 



δεν θα σας πω το ίδιο γιατί έχετε κι εσείς πολιτική για τον πολιτισμό όπως είχαμε κι 
εμείς γι’ αυτό και κάνετε και συνδιοργανώσεις. Θέλετε κι εσείς έμμεσα κι όχι άμεσα 
να επιχορηγείτε τους συλλόγους, να τους βοηθάτε να κάνουν τις εκδηλώσεις που 
θέλουν. Εγώ δεν πιστεύω αυτό που πιστεύατε εσείς και ούτε ποτέ θα ισχυριστώ ότι 
δεν έχετε πολιτιστική ή αθλητική πολιτική. Εχετε κι εσείς όπως είχαμε κι εμείς, όπως 
είχαν κι όλες οι προηγούμενες δημοτικές αρχές και όπως θα έχουν και όλες οι 
επόμενες αλλά το θέμα είναι πώς μοιράζουμε αυτά τα χρήματα που δυστυχώς είναι 
λίγα. Αφού κρατήθηκε αυτό το ποσό των 6.000 ευρώ είναι καλό να πάρουν και οι 
άλλοι σύλλογοι που όπως είπε ο κ. Σακαλής παραλείψατε, αν βέβαια παραλείψατε 
γιατί εσείς είπατε ότι δεν έκαναν αιτήσεις. 

Μηλιόπουλος: Πράγματι καταναλώθηκαν όχι ώρες αλλά και μέρες για να 
γίνει η κατανομή στους αθλητικούς, πολιτιστικούς και εθνικοτοπικούς συλλόγους. 
Πιστεύω ότι με βάση τα οικονομικά δεδομένα η κατανομή είναι δίκαιη. Θα ήθελα να 
κάνω μόνο μία παρατήρηση όσον αφορά τον Τουριστικό Ομιλο της Καστανιάς, όπου 
υπάρχει μία ιδιαιτερότητα. Επειδή μέσω του Τουριστικού Ομίλου πληρώνεται η 
καθαρίστρια που καθαρίζει το κοινοτικό κατάστημα και πέρυσι δεν πήρε, και δεν 
γνωρίζω για ποιο λόγο, την επιχορήγηση των 700 ευρώ, προτείνω να πάρει και την 
περσινή επιχορήγηση, δηλ. προτείνω να δοθούν συνολικά 1.500 ευρώ. 

Παυλίδης: Εγινε προσπάθεια για μία ισομερή κατανομή ανάλογα βέβαια με τα 
κριτήρια και τις ανάγκες που έθεσε ο κάθε σύλλογος. Η πλούσια δραστηριότητα που 
επικαλούμαστε και θα μπορούσε να επικαλεστεί ο καθένας αποδεικνύεται στην 
πράξη και θυμόμαστε όλοι καλά ότι πέρυσι πολλές απ΄ αυτές τις εκδηλώσεις δεν 
έγιναν γιατί όταν ενδιαφερόταν κάποιοι να πάρουν τα χρήματα ή προφανώς δεν τα 
έβρισκαν ή δεν ήταν στη διάθεσή τους. Γιατί πώς αλλιώς θα μπορούσε κάποιος να 
αναβάλει μία εκδήλωση; Πολύ περισσότερο όταν είναι σύλλογος, σωματείο κι όταν 
κάνει ένα καταστατικό δεν προσδοκά πάντα στη βοήθεια του Δήμου. Πήρα τον λόγο 
για να καταθέσω έναν προβληματισμό γιατί εδώ είναι μία μικρή βοήθεια εκ μέρους 
του Δήμου προς όλους τους συλλόγους, κάτι που δείχνει μία κοινωνική ευαισθησία 
του Δήμου αλλά τελικά έρχονται διάφορα αιτήματα με συνδιοργανώσεις κι εγώ όταν 
ακούω κάτι τέτοιο αναρωτιέμαι γιατί πλέον ο Δήμος πρέπει να είναι αρωγός σε όλες 
τις συνδιοργανώσεις. Κάποιος ζητάει μία συνδιοργάνωση όταν χρειάζεται να πάρει 
βοήθεια. Ποιο άραγε κοινωνικό φαινόμενο είναι αυτό που αναγκάζει αυτούς τους 
ανθρώπους, που από μία φιλοδοξία να προσφέρουν, καταφεύγουν σε μία ανάγκη να 
ζητήσουν μία χρηματική συμπαράσταση είτε γιατί προφανώς δεν έχουν στην τσέπη 
τους αυτό το βοήθημα, είτε γιατί δεν μπορούν να στηριχθούν και να ξοδέψουν αυτά 
που ξόδευαν παλιά. 

Μιχαηλίδης: Μία παρατήρηση που αφορά και τον κ. Σακαλή και τον κ. 
Σκουμπόπουλο. Είπατε κε Σκουμπόπουλε πως την ίδια φτώχια μοιράζατε και 
μοιράζουμε αλλά δεν είναι έτσι. Τα πράγματα είναι τελείως διαφορετικά γιατί αφενός 
το ποσοστό των χρημάτων που μοιράζατε είναι διαφορετικό κι αφετέρου τρεις 
σύλλογοι μόνο δεν πήραν χρήματα με δική τους υπαιτιότητα λόγω προβλημάτων 
στον τραπεζικό λογαριασμό. Ολοι οι υπόλοιποι σύλλογοι δεν πήραν χρήματα γιατί 
δεν τους δώσατε κε Σκουμπόπουλε. Τα εντάλματα είναι κομμένα στην υπηρεσία με 
τα δικαιολογητικά κι ακόμη δεν πληρώθηκαν. Η το τμήμα χειροσφαίρισης της Α.Ε. 
Καλλιθέας Βέροιας δεν πήρε ούτε πρόπερσι ούτε πέρυσι. Ο Α.Ο.Σ. Βέρμιο δεν πήρε 
το 2006, στον Ερμή Βέροιας και τον Φίλιππος Βέροιας δώσατε δύο έκτακτες 
επιχορηγήσεις αλλά δεν πήραν ούτε τη μία ούτε την άλλη. Η Αναγέννηση Βέροιας 
δεν πήρε ούτε το ΄05 ούτε το ΄06. Η Α.Ε. Ποντίων Βέροιας δεν πήρε το 2006. Ο 
Σύλλογος Χιονοδρόμων δεν πήρε ούτε την τακτική ούτε την έκτακτη, το ίδιο και η 
Κοινότητα Νέων Μέσης ούτε την έκτακτη ούτε την τακτική του 2005. Μίλησε ο κ. 



Σακαλής για τους Γρεβενιώτες που το ψηφίσατε αλλά δεν το δώσατε γιατί άλλα 
ψηφίζατε κι άλλα έδινε η υπηρεσία. Δεν δίνατε εντολή να πληρωθούν τα εντάλματα. 
Ο Σύλλογος Θεσσαλών, που είπατε, ούτε το 2005 ούτε το 2006 πήρε την 
επιχορήγηση και τα στοιχεία είναι στην υπηρεσία για να τα δείτε. Για την Ελληνική 
Περιηγητική Λέσχη είχατε ψηφίσει 500 ευρώ αλλά δεν τα δώσατε. Τα 60.000 ευρώ 
όμως κε Σκουμπόπουλε έφτασαν για να τελειώσουν όλα κι εγώ σας προκαλώ να πάτε 
στην υπηρεσία, όπως πολύ καλά ξέρετε και πάτε και ψάχνετε, να δείτε όλα τα 
έγγραφα, τα δικαιολογητικά είχαν κατατεθεί από τους συλλόγους αλλά εσείς δώσατε 
εντολή να μην πληρωθούν οι σύλλογοι. Στη δική σας διοίκηση φάνηκε το εξής 
οξύμωρο πως ενώ δεν έχουν δοθεί ακόμη όλα τα χρήματα στους συλλόγους, ενώ 
βγήκε η απόφαση του δημοτικού συμβουλίου για επιχορήγηση, είχατε δώσει παντού 
έκτακτα και δεν σας έφτασε το ποσόν. Γι’ αυτό οι σύλλογοι δεν πήραν την τακτική 
τους επιχορήγηση. Είπατε κε Σακαλή ότι ο κωδικός αριθμός είναι φτωχός αλλά τον 
ψηφίσατε στον προϋπολογισμό. Εσείς κε Σακαλή κάνατε τρεις ώρες αλλά εμείς 
τέσσερις μήνες. Μιλήσατε με παραδείγματα συλλόγων κι έτσι θα σας απαντήσω κι 
εγώ. Ο ΓΑΣ Βέροια δεν έκανε αίτηση, τους πήραμε και δέκα τηλέφωνα εκτός από 
την επιστολή. Εσείς κε Σακαλή είστε άνθρωπος του αθλητισμού δεν ξέρατε ότι στην 
Ακαδημία Βέροιας δεν υπάρχει Δ.Σ.; Πώς θα καταθέσει έγγραφο; Οι Γρεβενιώτες, οι 
Θεσσαλοί και οι φίλοι του Βυζαντινού Μουσείου παρά το έγγραφο που στείλαμε, 
παρά τα δύο τηλεφωνήματα δεν ήρθαν να καταθέσουν αίτηση. Δεν θα τους 
παρακαλάμε παραπάνω. Είπατε για την Αγία Βαρβάρα και υπάρχει απόφαση για 
2.000 ευρώ και 1.500 ευρώ αλλά δεν τα πήραν κε Σακαλή κι έχει καταθέσει τα 
δικαιολογητικά από τον Ιούνιο του 2006. Οσον αφορά τις συνδιοργανώσεις κε 
Σκουμπόπουλε, και δεν παίρνω πίσω τις κουβέντες μου, εσείς πράγματι δεν είχατε 
πολιτική ενώ εμείς έχουμε και την κάνουμε μαζί με τα σωματεία, τους καλούμε να 
είναι μαζί μας. Εσείς λέγατε «αυτό θα κάνουμε» κι εμείς λέμε τι θα κάνουμε από 
κοινού με τα σωματεία κάτι που θα το δείτε και στην πράξη. Είπατε κε Σακαλή πως 
άλλα έλεγα πέρυσι κι άλλα φέτος αλλά εδώ έχω την τοποθέτησή μου και ούτε κεραία 
δεν αλλάζω απ΄ αυτά που έχω πει. Εγώ σας είπα να βρείτε τα μητρώα για τον 
σύλλογο της Μέσης και για όλα τα άλλα. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σακαλής: Είπε ο κ. Μιχαηλίδης πως για τον Φίλιππο πήραμε απόφαση για δύο 

έκτακτες επιχορηγήσεις και δεν τις πήρε. Για τη μία γνωρίζετε καλά πως έκανε 
αίτηση για να διοργανώσει ένα φάϊναλ φορ κι επειδή δεν το πήρε, τελικά δεν πήρε και 
την επιχορήγηση. Για τη Μέση, μήπως ξεχάσατε κε Μιχαηλίδη, στο πανηγύρι της 
που πήρε κάποιος το μικρόφωνο και είπε «ευχαριστούμε τον κ. Μιχαηλίδη για τα 
λεφτά που μας έβγαλε»; Εσείς το είχατε βάλει το θέμα για τη Μέση και πήραμε 
απόφαση και είπαμε να δοθούν γιατί από παράλειψη δεν είχε μπει και για να 
ακριβολογούμε είχαμε πει πως μέχρι εκείνη τη στιγμή δεν είχαμε δει κάποια 
δραστηριότητα του συλλόγου κι όταν επιμένατε εσείς τότε μπήκε. Οσο για τις 
έκτακτες επιχορηγήσεις ήταν με απόφαση του Δ.Σ. και δεν τις δίναμε εμείς και 
μάλιστα μας φωνάζατε γιατί δίναμε έκτακτες από τη στιγμή που δεν είχαμε δώσει τις 
τακτικές. Πολύ καλά όμως γνωρίζετε ότι και φέτος δώσαμε έκτακτες γιατί κάποιες 
εκδηλώσεις προηγούνται των τακτικών επιχορηγήσεων. Χωρίς να έχω κάτι με το 
Ξηρολίβαδο, γιατί σήμερα δίνετε έκτακτη επιχορήγηση στο Ξηρολίβαδο ενώ δίνετε 
τις τακτικές; Εξάλλου εγώ σας είπα ότι πραγματικά το ποσό των 60 με των 40 
διαφέρει και για το ποσό των 40.000 ευρώ εννοούσα ότι δεν είναι ομαλή η κατανομή 
κι ότι υπάρχει ανισότητα. Αν θέλετε όμως να συγκρίνουμε και τα ποσά. Ο Σύλλογος 
Μικρασιατών δεν πήρε και το 2005 και το 2006 από 3.000 ευρώ ενώ εσείς τώρα 
δίνετε 2.000 ευρώ; Η Εύξεινος Λέσχη δεν πήρε 2.500 ευρώ το 2005 και 3.000 ευρώ 



το 2006; Η Θρακική Εστία δεν πήρε 3.000 ευρώ το 2006; Το Λύκειο Ελληνίδων δεν 
πήρε και τις δύο φορές από 3.000 ευρώ; Γιατί αυτοί τα πήραν τα λεφτά και οι άλλοι 
σύλλογοι δεν τα πήραν;  Εσείς είπατε ίσως από κακή διοίκηση, ίσως δεν υπέβαλαν 
έγκαιρα τα δικαιολογητικά τους ή για άλλους λόγους και μπορεί στο τέλος να μην 
υπήρχαν τα λεφτά που ψηφίσαμε και να μην έφτασαν για όλους. Αν δείτε τα 
πρακτικά θα δείτε πως στην  προηγούμενη θητεία από εμάς είχαν επιχορηγηθεί 
σύλλογοι που δεν πήραν ποτέ τις επιχορηγήσεις τους. Θα μου πείτε το ίδιο έπρεπε να 
κάνουμε κι εμείς; Όχι βέβαια γιατί δεν είναι σωστό. Οσο μας πάει το πάπλωμα εκεί 
να είμαστε. 

Σκουμπόπουλος: Πρέπει να θυμίσω στον κ. Μιχαηλίδη πως τα 6.000 ευρώ 
που κράτησε για να δώσει και στους υπόλοιπους συλλόγους δεν θα φτάσουν γιατί 
φέτος πρέπει να δώσουμε και 15.000 ευρώ στον Προμηθέα για να κάνει το φεστιβάλ 
θεάτρου. Εμείς πέρυσι είχαμε πει να δοθούν 3.000 ευρώ κι εσείς είχατε πει 15.000 
ευρώ. Αφού δεν έχετε, πώς θα τους ενισχύσουμε; ΄Η θα κόψουμε κανένα έργο για να 
ενισχύσουμε τον Προμηθέα; Αν κι εσείς που έχετε πολιτιστική πολιτική θα πρέπει 
30.000 ευρώ να δώσετε φέτος κι όχι 15.000 ευρώ που προτείνατε πέρυσι. 

Μιχαηλίδης: Κε Σακαλή διαβάζετε τους πίνακες κατά το δοκούν κι επιλεκτικά 
κάνοντας αναφορά μόνο σε κάποια σωματεία αν κι εγώ σας ανέφερα ένα σωρό 
σωματεία αλλά δεν θέλετε να το καταλάβετε. Επίσης σας προκαλώ να πάμε αύριο το 
πρωί στην υπηρεσία και να μου πείτε εσείς πώς εξηγείτε το γεγονός σωματεία που 
μέσα σ΄ αυτή την αίθουσα έχουν ψηφιστεί να πάρουν τακτική επιχορήγηση να μην 
την πάρουν ποτέ ενώ έχουν καταθέσει τα δικαιολογητικά και να παίρνουν άλλα 
σωματεία τις έκτακτες. Αυτό δεν εξηγείται κε Σακαλή όσο κι αν επιμένετε. Δεν ξέρω 
αν σας ενόχλησε για τον Σύλλογο Νέων Μέσης που αναγνώρισε κάτι. Για τον 
Φίλιππο να δεχθώ το ένα που λέτε κι αυτό είναι υπό διερεύνηση αλλά την δεύτερη 
έκτακτη επιχορήγηση την πήρε; Όχι κε Σακαλή. Αρα εσείς κάνετε μία αναφορά στις 
αποφάσεις που δεν υλοποιήσατε. Κι επαναλαμβάνω πως τρία σωματεία δεν πήραν 
επιχορήγηση με δική τους υπαιτιότητα. Είπατε γιατί δίνουμε έκτακτη στο 
Ξηρολίβαδο και να σας πω ότι στον προγραμματισμό των δράσεων, το Ξηρολίβαδο 
δεν έβαλε αυτή τη δραστηριότητα κι άρα εμείς επιχορηγούμε το Ξηρολίβαδο 
σύμφωνα μ΄ αυτό που κατέθεσε. Αρα αυτό το στοιχείο είναι έκτακτο. Μιλήσατε κε 
Σκουμπόπουλε για το φεστιβάλ θεάτρου του Προμηθέα, κάτι που είχε ξινίσει τ΄ αυτιά 
σας όταν σας μίλησα για τη λέξη «θεσμός» αλλά εσείς νομίσατε ότι μιλάω για εσάς 
για τον θεσμό του Δημάρχου αλλά εγώ μιλούσα για τον θεσμό του φεστιβάλ. Ξέρετε 
τι δεν γνωρίζετε και είναι χρήσιμο να λέμε κάποια πράγματα μερικές φορές; Δεν 
γνωρίζετε τη συμμετοχική εργασία ή αν θέλετε την εθελοντική εργασία. Σας 
πληροφορώ ότι το φεστιβάλ θεάτρου θα γίνει και μάλιστα με πολύ λιγότερα χρήματα 
απ΄ ότι λέτε εσείς γιατί θα υπάρχει ιδιωτική πρωτοβουλία, θα υπάρχει ο εθελοντισμός 
και συνεργασία φορέων της πόλης, πράγμα που εσείς το αγνοήσατε και ποτέ και δεν 
σκύψατε σ΄ αυτούς τους ανθρώπους και να τους πείτε να κάνετε κάτι μαζί. Σας είχα 
πει κε Σκουμπόπουλε ότι θα υλοποιηθεί η δράση στο Φιλίππειο για τον διαγωνισμό 
χορού χωρίς να ματώσει ο Δήμος ούτε μισό λεπτό και σας πληροφορώ ότι 
δικαιώθηκα. Εγινε εκείνη η δραστηριότητα, η εκδήλωση και συμμετείχε εκατοντάδες 
για να μην πω χιλιάδες κόσμος. Η πολιτική τακτική αυτής της δημοτικής αρχής είναι 
να διοργανώνει ή συνδιοργανώνει εκδηλώσεις με τους φορείς, με συμμετοχικές 
διαδικασίες, με πρωτοβουλίες φορέων και με εθελοντισμό. Εγινε λοιπόν η παραπάνω 
δράση, υλοποιήθηκε στο έπακρο χωρίς να ζημιωθεί ο Δήμος ούτε ένα λεπτό. Αν αυτό 
γινόταν πέρυσι εσείς θα είχατε δώσει πλουσιοπάροχα τουλάχιστον 5.000 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 



Σακαλής: Εάν πράγματι ακούγαμε την σημερινή συμπολίτευση και περυσινή 
αντιπολίτευση για τις κατανομές και επιχορηγήσεις, θα χρωστούσαμε πάρα πολλά 
γιατί, αν θυμάστε, όταν εμείς προτείναμε 2.000 και 3.000 ευρώ, εσείς λέγατε 5.000 
και 6.000 ευρώ στους πιο πολλούς συλλόγους. Οσες φορές ερχόταν εδώ τα θέματα 
εσείς προτείνατε διπλάσιο ποσό απ΄ αυτό που λέγαμε εμείς και δεν είναι μόνο το 
παράδειγμα του Προμηθέα. Αντιλαμβάνεστε πως αν ακούγαμε εσάς όχι οι 60.000 
ευρώ αλλά οι 120.000 ευρώ, για κάθε κατηγορία δεν έφταναν. Ευτυχώς όμως 
σταθήκαμε σ΄ αυτό που μπορούσαμε. Τώρα βέβαια που είστε εκεί βλέπετε πόσο 
υπεύθυνα προσπαθείτε να δουλέψετε και γι’ αυτό έπρεπε να μας καταλάβετε κι εμάς 
κι όταν μοιράζουμε λεφτά του βεροιώτικου λαού, όπως λέει η κα Δήμαρχος, είμαστε 
πολύ προσεκτικοί γιατί δεν είναι δικά μας. 

Σκουμπόπουλος: Όταν κε Μιχαηλίδη μιλάνε και μάλιστα δημόσια βάζουν 
πρώτα τη γλώσσα στο μέλι για να πουν καλά λόγια ενώ εσείς δεν ήσασταν ποτέ 
μαθημένος να πείτε καλά λόγια ούτε στην αντιπολίτευση αλλά ούτε και στη 
συμπολίτευση που είστε. Δεν δέχεστε ούτε και τα συγχαρητήρια που σας δίνουν, 
έχετε πάθει αλλεργία απ΄ αυτή την πλευρά. Ακόμη κι όταν λέμε καλά λόγια, ακόμη κι 
όταν κάνουμε προτάσεις για να σας βοηθήσουμε εσείς δεν τις αντιλαμβάνεστε, 
κατανοείτε μ΄ άλλον τρόπο τις συμμετοχικές διαδικασίες, αυτές δηλ. που θέλετε να 
πείτε ότι δεν καταλαβαίνουμε εμείς. 

Μιχαηλίδης: Χαίρομαι που στην τριτολογία του ο κ. Σακαλής είπε πως 
αναγνωρίζει ότι δουλεύουμε υπεύθυνα. Θα σας πω κάτι κε Σκουμπόπουλε που λέγατε 
4 χρόνια, δηλ. «έλα αύριο το πρωί και πάμε μαζί στην υπηρεσία για να δούμε ποιος 
λέει αλήθεια, εγώ ή εσείς». Και μη μου λέτε εμένα πως εγώ δεν είπα καλές λέξεις σε 
ό,τι κάνατε καλό. Σας θυμίζω όμως πως 4 χρόνια, όταν η αντιπολίτευση έκανε 
σοβαρές προτάσεις για διάφορα θέματα που αφορούσαν τον Δήμο, ποτέ δεν 
δεχθήκατε ούτε καν να κουβεντιάσετε παρά μ΄ εκείνο το αγέρωχο ύφος από εκεί 
ψηλά, από τον Ψηλορείτη, λέγατε ότι επιμένατε στην πρότασή σας. Εμείς λοιπόν 
τολμάμε και κουβεντιάζουμε με φορείς και συλλόγους ενώ εσείς δεν το κάνατε αυτό. 
Για να κλείσω, δέχομαι την παρατήρηση του κ. Μηλιόπουλου και νομίζω ότι πρέπει 
να βάλουμε και το ποσό των 700 ευρώ επιπλέον στον σύλλογο της Καστανιάς. 

Σκουμπόπουλος: Να διαμορφώσουμε την πρόταση. Εμείς συμφωνούμε μ΄ 
αυτά τα ποσά όπως έγιναν δίκαια, όπως λέει ο κ. Μιχαηλίδης συν 2.000 ευρώ στον 
ΓΑΣ Βέροια, συν 2.000 ευρώ στον σύλλογο Γρεβενιωτών συν αυτό που είπε ο κ. 
Μηλιόπουλος και να κρατήσουμε κάτι για τον Προμηθέα, εκτός αν το κάνετε με 
ιδιώτες. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής, όπως 
συμπληρώθηκε με την πρόταση των κ.κ. Μηλιόπουλου και Γ. Μιχαηλίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, 
Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Το Δ.Σ. μετά  διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 3-5-2007 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ.. 
2.- Ότι σκόπιμο είναι να  ενισχυθούν οι αθλητικοί και πολιτιστικοί σύλλογοι που 
έχουν έδρα τη Βέροια, γιατί συμβάλλουν στην αθλητική - πολιτιστική ανάπτυξη της 
πόλης και τη διατήρηση της πολιτιστικής κληρονομιάς. 



3.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2007 και στους Κ.Α. 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» και 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» υπάρχουν γραμμένες 
σχετικές πιστώσεις για τον παραπάνω σκοπό. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 202 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την επιχορήγηση των Αθλητικών και Πολιτιστικών Συλλόγων, 
που έχουν την έδρα τους στο Δήμο Βέροιας, με το συνολικό ποσό των € 65.000,00 
για το έτος 2007. 
 Β) Ψηφίζει σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 00/6734 «Επιχορηγήσεις σε 
Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2007 
ποσό € 33.800,00 για να διατεθεί στους παρακάτω Αθλητικούς Συλλόγους και 
Σωματεία, ως εξής: 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ  ΚΑΛΛΙΘΕΑ ΒΕΡΟΙΑΣ (ΤΜΗΜΑ ΧΕΙΡΟΣΘΑΙΡΙΣΗΣ) 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ Ο ΕΡΜΗΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ «ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ» 800,00 
ΑΘΛ. ΟΜΙΛΟΣ  ΡΥΘΜΙΚΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 1500,00 
ΚΕΝΤΡΟ ΒΑΡΕΩΝ ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ-Ο ΣΠΑΡΤΑΚΟΣ 500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΕΣΗΣ Ο ΦΙΛΙΠΠΟΣ  800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΣΩΜΑΤΩΝ "ΔΟΞΑ" 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ «Ο ΕΡΜΗΣ» 600,00 
 «ΛΕΣΧΗ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ» 800,00 
 «ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ» ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  «ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ» 4000,00 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  "Ο ΗΜΑΘΙΩΝ" 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ «ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΕΛΠΙΔΑ» ΒΕΡΟΙΑΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ Ο ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 600,00 
 ΣΥΝΔ. ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ΗΜΑΘΙΑΣ «Ο ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ» 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ «Η ΠΥΓΜΗ» 1500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΓΑΣ ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1500,00 
ΑΘΛ. ΣΩΜ. «ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΜΜΟΥ» 500,00 
 ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ (Α.Ε.Π. ΒΕΡΟΙΑΣ) 1500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ  800,00 
Γ.Α.Σ. ΚΑΡΑΤΕ «ΕΡΜΗΣ» 600,00 
ΝΑΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ «ΒΙΚΕΛΑΣ» ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
VERMOUNT ADVENTURE CLUB ΒΕΡΜΑΟΥΝΤ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑΣ 800,00 
ΠΑΛΑΙΜΑΧΟΙ ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΤΕΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ  500,00 
ΠΑΝΗΜΑΘΕΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΟΚΙΝΑΟΥΑ ΤΕ ΤΑΙ- ΚΑΡΑΤΕ 
ΝΤΟ 800,00 
ΠΟΔΗΛΑΤΙΚΟΣ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΚΑΚΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 



ΣΚΟΠ. ΑΘΛ. ΟΜΙΛ.ΕΙΔΙΚ. ΦΡΟΥΡΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ(ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ ΦΑΛΑΓΑ) 500,00 
ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 500,00 
ΣΥΛ. ΠΑΛΑΙΜΑΧΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΣΤΩΝ Γ.Α.Σ & Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛ. ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΔΙΑΙΤΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 800,00 

ΣΥΝΟΛΟ 33.800,00 
Γ) Ψηφίζει σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 00/6735 «Επιχορηγήσεις σε 

Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2007 
ποσό € 31.200,00 για να διατεθεί στους παρακάτω Συλλόγους και Σωματεία, ως εξής: 

1.- Ποσό € 23.600,00 ευρώ στους Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία, ως 
εξής: 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 2000,00 
ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΘΡΑΚΙΚΗ ΕΣΤΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ  2000,00 
ΛΥΚΕΙΟ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ -ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ « Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ» 1500,00 
ΜΟΡΦ. ΠΟΛΙΤ. ΣΥΛΛΟΓΟΣ  "Η ΑΘΗΝΑ" ΣΥΝ/ΜΟΣ ΛΑΖΟΧΩΡΙΟΥ 800,00 
ΜΟΡΦ. ΠΟΛΙΤ. & ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΜΙΚΡΗΣ ΣΑΝΤΑΣ 800,00 
ΜΟΡΦ. ΕΚΠΟΛ. ΑΘΛΗΤ. ΣΥΛΛΟΓΟΣ «ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ » 1400,00 
ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ .ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΠΟΛΙΤ.ΓΥΜΝΑΣ. ΣΥΛ. ΣΥΝΟΙΚΙΣΜΟΥ ΠΡΟΜΗΘΕΑ ΒΕΡΟΙΑΣ   
«Ο ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ» 2000,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 2000,00 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΝΕΩΝ ΜΕΣΗΣ   800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΞΗΡΟΛΙΒΑΔΟΥ 800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΣΩΜΑΤΩΝ 800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ-ΦΙΛΑΘΛΙΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΡΑΧΗΣ 800,00 
ΣΥΛ ΜΕΛΕΤΗΣ & ΔΙΑΔΟΣΗΣ ΕΛΛ. ΛΟΓΟΥ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ  800,00 
ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ Κ. ΒΕΡΜΙΟΥ  800,00 
ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 1.500,00 

ΣΥΝΟΛΟ 23.600,00 
2.- Ποσό € 6.100,00 στους Εθνικοτοπικούς συλλόγους, ως εξής: 

ΕΘΝΙΚΟΤΟΠΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΕΝΩΣΗ ΣΕΡΡΑΙΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΛΑΟΓΡ.& ΕΚΠΟΛ.  ΣΥΛ. ΤΩΝ ΕΞ ΑΓ. ΚΥΡΙΑΚΗΣ ΒΕΡΟΙΕΩΝ  
 «ΤΟ ΦΛΑΜΠΟΥΡΟ» 500,00 
ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΛΑΧΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
ΜΟΡΦΩΤ. ΚΟΙΝ. ΦΙΛΑΝΘΡ. ΠΟΛΙΤΙΣ. ΣΥΛΛΟΓ. ΚΙΒΩΤΙΑΝΩΝ 800,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ  ΔΑΣΚΙΩΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ «ΤΟ ΠΑΛΙΟΚΑΣΤΡΟ» 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΡΑΜΙΝΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΡΗΤΙΚΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΚΥΠΡΙΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ ¨Ο ΕΥΑΓΟΡΑΣ¨ 500,00 

ΣΥΝΟΛΟ 6.100,00 
3.- Ποσό € 1.500 σε διάφορους συλλόγους, ως εξής: 

ΔΙΑΦΟΡΟΙ   
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΓΟΝΕΩΝ ΚΗΔΕΜΟΝΩΝ & ΦΙΛΩΝ ΑΥΤΙΣΤΙΚΩΝ ΑΤΟΜΩΝ  500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΡΑΣΙΤΕΧΝΩΝ ΨΑΡΑΔΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΝΕΦΡΟΠΑΘΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ   500,00 

ΣΥΝΟΛΟ 1.500,00 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  283 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Δ. Δάσκαλος Χ. Σκουμπόπουλος 
 Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-5-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 


